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2020 Global Health Forum in Taiwan—Newsletter Working Group
Application Form

	中文姓名
Chinese Name
	
	相片
Photo

	英文姓名
English Name
	
	

	性別
Gender
	□男 Male
□女 Female
	出生日期
Date of Birth
	
	

	國籍
Nationality
	
	手機號碼
Mobile Number
	
	

	電子信箱
Email address
	

	教育歷程
Educational History
	學校名稱
Institution
	科系
Major(s)
	起訖年月
From and To

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	語言能力與證照
Language Skills and Certification
	

	
	

	
	

	你是否有參與國際衛生或全球發展相關研習或工作之經驗或特殊事蹟（請簡略說明）：
Do you have experience or special achievement in participating in international health or global development related studies or work (in brief description)：










	本人同意參與2020臺灣全球健康論壇Newsletter工作小組遴選，報名表所填內容與事實相符。
I agree to join the recruitment of Newsletter working group in 2020 Taiwan Global Health Forum. The content in the application form is consistent with the facts.
申請人簽章(Signature)：                            日期Date：                   


本報名資料依個人資料保護法相關規定為必要之蒐集、處理及利用，資料將僅用於行政事務、發送相關訊息等相關活動。
This data is collected and processed in accordance with the Personal Data Protection Law as HPA's necessary, and will only be used for administrative affairs, sending relevant information and other related activities.
